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Zápis 
z on-line jednání kolegia děkana konaného dne 6. dubna 2020 

 

Přítomni: doc. Mgr. Petr Francán, doc. MgA. Blanka Chládková doc. MgA. Hana Průchová, Ph.D., 
doc. Ing. David Strnad, MgA. Ondřej Vodička, Mgr. Klára Viková. 

Omluven: prof. MgA. Ivo Krobot. 

 
I. Chod fakulty: 

➢ informace z on-line jednání rozšířeného kolegia rektora: 
- příští setkání rozšířeného kolegia rektora je plánováno v pondělí 20. 4.; 
- jednání UR JAMU bude přesunuto ze 17. 4. na 22. 5.; 
- kolejné – kvestorka informovala o přítomné o zamýšleném snížení kolejného (v závislosti 

na faktu, zda studenti řádně platí a zda momentálně bydlí na kolejích); 
- informace o koronaviru na webu DF – při zveřejňování informací, souvisejících s opatřeními 

JAMU je třeba vycházet z rozhodnutí pana rektora a odkazovat na web: koronavirus.jamu.cz;  
- RUV – byl podán návrh, aby rok 2020 vzhledem ke stávající situaci nebyl započítáván; 
- on-line výuka Erasmus – je třeba, aby si fakulty zabezpečily přehled nad distanční výukou;  

➢ děkan zaslal posluchačům letošního kurzu U3V krátkou zdravici, doplněnou o kulturní (zejména 
související s divadlem) odkazy on-line; 

➢ KD projednalo žádost absolventského ročníku ČH o možnost důstojného rozloučení s divadelní 
sezónou ve Studiu Marta; jednoho závěrečného představení v září a „předání Klíčů“; KD není proti; 

➢ KD se zabývalo řešením státních zkoušek, zatím probíhají diskuse; 
➢ KD souhlasí s výrobou navržených propagačních předmětů; 
➢ festival SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2021 – KD se shodlo, že bude považován za 30. ročník; 
➢ na základě žádostí studentů o sociální stipendium DF udělil děkan mimořádná stipendia v celkové 

výši 80.000,- Kč dle doporučení Komise pro udělování sociálního stipendia; 
➢ informace doc. Strnada: 

- A. Pavelková prověřila u vedoucích ateliérů výuku externistů; 
- předměty, týkající se festivalu S/E– KD se shodlo zapsat jako splněné, velká část z nich 

splněna byla; 
- doc. Strnad upozornil přítomné na možné problémy studentů Slováků (ukončování předmětů, 

přijímací zkoušky), pokud nebudou uznáni za „pendlery“; 
- doc. Strnad seznámil přítomné s upraveným Harmonogramem AR 2019/20 (s přihlédnutím 

k současnému stavu); 
➢ informace tajemníka: 

- 7. 4. v 13:00 hod. proběhne on-line setkání AS DF nad rozpočtem fakulty; 
- vzhledem k nadcházejícím Velikonocím bude fakulta od 10. do 13. 4. uzavřena; 
- VZ 2019 – tajemník vykopíruje požadované části VZ DF 2019 do celoškolské VZ dle zadání 

prorektora Medka; 
➢ informace doc. Průchové: 

- studentské Kafé v Klidovce – dnes proběhne on-line setkání se zástupci redakce časopisu 
Ateliér 205, kteří mají organizaci setkání na starosti; 

- RIV – doc. Průchová pracuje na kontrole a doplnění odevzdaných výstupů tak, aby mohly být 
do termínu 19. 4. odevzdány prorektoru Hlavicovi; 

- FRVČ – Nikola Karlová je v kontaktu s řešiteli letos realizovaných projektů; v souvislosti 
s aktuální situací neeviduje žádné problémy v řešení;  
doc. Průchová informovala KD o návrhu celoškolské komise ve vztahu k realizaci projektu 
FRVČ 2019 dr. Baďury (prostředky ve FÚUP budou určeny na licence v souvislosti s použitým 
obrazovým materiálem; v případě, že nebudou do stanoveného termínu řádně vyčerpány, 
budou převedeny knihovně), 
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- prorektor Hlavica schválil proces hodnocení projektů druhého kola Specifického výzkumu; 
Mgr. Karlová komunikuje s úspěšnými řešiteli ohledně smluv; 

- MŠMT aktualizovalo harmonogram hodnocení výzkumných organizací v segmentu VŠ, 
plánovaná on-site visit je přesunuta na září až listopad 2020, dle informací ministerstva nelze 
plnohodnotně nahradit žádnou formou distančního jednání; 

 

II. Zahraniční oddělení 
➢ KD projednalo žádost BcA. Vojtové (I. roč. nav.man., DPaJT) o mimořádné stipendium ve výši 

13.900,- K4 na pokrytí životních nákladů souvisejících s pracovní stáží v SCOOP Foundation 
v Dublinu v rámci programu Erasmus+; KD doporučuje tuto žádost nejprve projednat se ZO 
rektorátu; 

➢ ZO seznámilo KD s velmi kladnými reakcemi na video „Heal the world“, na kterém se podíleli i někteří 
studenti programu Erasmus+. 

 

III. Studijní oddělení 

➢ děkan odsouhlasil žádosti: 
- BcA. Teleky (II. roč. nav. mag., S) o rozložení ročníku; 
- BcA. Vincourové (II. roč. nav. mag., S) o rozložení ročníku. 

 
 
Příští on-line setkání kolegia děkana je plánováno v pondělí 20. 4., nevznikne-li aktuální potřeba setkání dříve. 

  
 
 

  
zapsala: Mgr. Klára Viková verifikoval: doc. Mgr. Petr Francán 
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